
Notulen vergadering oudercommissie Gastouderland West-Brabant 

21-05-2019, locatie Vander Valk Breda 

Aanwezig: Cynthia van der Schans, Edward de Werk, Hanneke Kleijn  

1) De vergadering wordt begonnen met te benoemen hoe moeilijk het is om ouders te vinden 

die in de oudercommissie willen zitten. Hoe komt dat? Cynthia geeft aan dat een 

oudercommissie van een kdv soms wel 7 of 8 leden heeft. Wat maakt een oudercommissie 

van een kdv anders dan een oudercommissie van een gob? Misschien is dat toch nog het wat 

‘informelere image’ dat rond de gastouderopvang hangt. Hanneke geeft aan op verschillende 

manieren ouders proberen te werven, middels flyers, op de website, bij de kennismaking en 

bij het tekenen van de overeenkomst. Helaas tonen ouders geen bereidheid. Daarom 

bijzonder veel dank aan beide commissieleden van West-Brabant, hun betrokkenheid en 

bereidheid hier tijd voor vrij te maken.  

 

2) Op verzoek van Cynthia is het , vaccinatiebeleid, op de agenda gezet. Hanneke geeft aan dat 

in de backoffice een protocol ‘vaccinatiebeleid Gastouderland’ voor de ouders en gastouders 

online beschikbaar is. GOL ondersteunt de visie van BOink. Indien één van de ouders of de 

gastouder bezwaar heeft tegen de komst van een niet-ingeënt kind, mag de gastouder het 

kind weigeren. Zij runt immers haar eigen onderneming en mag daarmee haar eigen beleid 

vaststellen. Wel moet de gastouder transparant zijn in haar beleid en dus de ouders 

informeren als zij een kind opvangt dat niet is ingeënt. Zonder hierbij de naam van het kind 

te noemen of de redenen waarom het niet is ingeënt, dit zou immers in strijd zijn met de 

Wet op de Privacy. Zodoende kunnen ouders kiezen. Het recht van de ouders om hun kind 

niet te enten, weegt even zwaar als het recht van ouders om hun kind te beschermen. 

Cynthia geeft aan het standpunt van GOL te delen echter stelt wel de vraag hoe het dan zit 

als gastouders zelf kinderen hebben die zij niet hebben laten enten. Hebben ouders dan ook 

het recht om dit te weten? Wellicht dat er over nagedacht moet worden op bijvoorbeeld het 

intake formulier een vraag toe te voegen of ouders hier bezwaar tegen zouden hebben maar 

dan wel in algemene bewoordingen want je komt al snel in strijd met de Wet op de Privacy. 

Edward geeft aan dat hetzelfde natuurlijk geldt voor alle mensen die bij de gastouder over de 

vloer komen en die niet zijn ingeënt. Hoe ver moet je gaan? Het is te hopen dat de overheid 

zich snel uitspreekt over deze kwestie, dan kunnen de gastouders zich beroepen op een 

wettelijke grondslag ofwel overheidsstandpunt.  

 

3) Het pedagogisch beleidsplan is kort besproken. Hier is weinig tot niets in aangepast het 

afgelopen jaar. Het pedagogisch beleidsplan geeft de visie van GOL weer op de 

gastouderopvang, het bieden van een leef- en ervaringswereld aan kinderen waarin zij zich 

kunnen ontwikkelen op sociaal, emotioneel, cognitief, lichamelijk en creatief gebied (Riksen 

Walraven). Dit kan worden bereikt door een omgeving te bieden waarin ruimte wordt 

geboden voor zelfvertrouwen, respect en zelfstandigheid van het kind.  

Cynthia geeft aan dat zij denkt dat veel ouders er op vertrouwen dat dit stukje pedagogisch 

beleid van bovenaf wel goed is geregeld maar dat het uiteindelijk aan de gastouder is hoe zij 

hier invulling aan geeft. Hanneke zegt dat het daarom ook zo belangrijk is voor ouders om bij 

verschillende gastouders kennis te gaan maken zodat ze een goede keuze kunnen maken en 

kunnen ‘voelen’ welke gastouder het meeste aansluit bij hun eigen (pedagogische) 

gedachten en wensen. Edward beaamt dat dit zeker belangrijk is.  

 



4) Hanneke laat weten in het eerste kwartaal van 2020 een informatie avond voor gastouders 

en ouders te gaan organiseren. Zij geeft aan dit te zien als een ‘try out’. Bij veel belangstelling 

kan dit jaarlijks worden herhaald, bij weinig belangstelling weegt dit niet op tegen de kosten 

en de tijd die het kost dit te organiseren. Cynthia vraagt waarom dit gedaan wordt. Hanneke 

geeft aan dat het achterliggende doel is de zichtbaarheid/aanwezigheid van gob voor de 

ouders te vergroten. Het gob heeft het meeste contact met de go en weinig tot geen contact 

met de vo (als de opvang naar wens verloopt). Ook hiermee kunnen we ons onderscheiden 

van de ‘internetbureaus’.  

 

In vervolg hierop laat Hanneke weten 5 juni as. een informatie avond voor de gastouders te 

organiseren met als onderwerp ‘communiceren’. Van de 65  gastouders hebben zich er 15 

aangemeld. Dit is bedroevend weinig. Hoe komt het dat gastouders geen interesse hebben in 

dit soort bijscholingsavonden? Zaterdag 5 oktober vindt de jaarlijkse Gastouderdag plaats in 

Gilze. Een financieel praatje en aansluitend een lezing over ‘kinderen en emoties’ gegeven 

door een pedagoog. Aansluitend een lunch en mogelijkheid tot kletsen met collega 

gastouders. We gaan zien hoeveel gastouders zich aanmelden. Cynthia geeft aan het goed 

onder de aandacht te brengen bij de gastouders. Edward geeft aan dat het aangeboden moet 

blijven worden, ook al is de opkomst klein.  

 

5) Hanneke laat weten in september een 2-daagse cursus te gaan volgen gericht op de ‘gezonde 

kinderopvang’ om dit vervolgens ook actief uit te gaan dragen onder haar gastouders. Dit 

wordt door de commissieleden als positief gezien. Zij geven aan dat het ‘snoepbeleid’ soms 

best iets actiever besproken mag worden met de gastouders.  

 

6) Cynthia laat weten recentelijk de evaluatie te hebben ontvangen en ingevuld te hebben. Ook 

geeft zij aan hierover nagebeld te zijn door een medewerker van het hoofdkantoor. Hanneke 

vraagt hoe beide commissieleden deze wijze van evalueren vinden en of het bezwaarlijk is 

dat dit door het hoofdkantoor gedaan wordt. Zowel Cynthia als Edward zeggen het prima te 

vinden, ook de vragenlijst. Hierop geeft Hanneke aan dat er vrij veel ouders zijn die ondanks 

de reminders de evaluatie in z’n geheel niet invullen.  

 

7) Ten slotte vraagt Hanneke advies omtrent het verhogen van de bureaukosten. Het zou de 

eerste keer in 5 jaar zijn en is inmiddels goed verdedigbaar door steeds hogere eisen zowel 

vanuit de overheid als uit de Wet Kinderopvang, die er voor zorgen dat de vaste kosten 

stijgen. Voor ouders met 1 kind die zijn gestart voor 1 januari 2019 wordt gedacht aan een 

verhoging van € 1,50 per maand. Ouders die in 2019 zijn gestart worden niet verhoogd 

evenals de ouders met 2 of meer kinderen. De oudercommissie geeft aan dit een reële 

verhoging te vinden en vraagt wanneer ik het kenbaar wil maken aan de ouders. Dit zal in 

september/oktober zijn.  Edward voegt toe dat hij dan de ouders die met ingang van 2020 

niet verhoogt worden, wel begin 2021 te verhogen en daarna evt. prijsverhogingen voor alle 

ouders gelijk te trekken.  

 

 

Er zijn verder geen bespreekpunten. Na de zomervakantie wordt de 2e vergadering van dit jaar 

gepland.  

Akkoord:  Cynthia van der Schans   Edward de Werk 


